
2015D20068 Verslag houdende een lijst van vragen 

De vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de regering over de Slotwet Deltafonds 2014 
(Kamerstuk 34 200 J). 
De daarop door de regering gegeven antwoorden zijn hierbij afgedrukt. 

Voorzitter van de commissie, 
Van Dekken 

Griffier van de commissie, 
Sneep 

 
 
 
 
 
 
nds-tk-2015D20068 1



Nr. Vraag 

1 Hoe verloopt de verkoop van het vastgoed in het kader van het 
programma Ruimte voor de Rivier? 

2 Wat zijn de consequenties van de vertraging vanwege het niet 
volledig uitgeputte budget voor de ambitie Afsluitdijk in 2014? 
Komen er nu wel voldoende geconcretiseerde aanvragen vanuit de 
regio? 

3 Kunnen waterschappen ook gebruikmaken van de mogelijkheid 
van voorfinanciering bij andere projecten buiten het Hoogwaterbe-
schermingsprogramma (HWBP)? 

4 Wat zijn de redenen voor de lagere uitgaven die zijn ontstaan bij 
Markermeerdijk, Delflandse kust en Scheveningen, en zijn deze van 
structurele aard?
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